
Protokół nr 6/13 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 27 maja 2013 r. 
 

 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1430. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej.  
 
 
Tematyka komisji: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Kontynuacja analizy sprawozdania z wykonania budżetu Miasta na 2012r. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwała XXXVIII Sesji Rady Miejskiej. 
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski.   
Przywitał Burmistrza Miasta i Skarbnika Miasta, następnie zapytał czy są uwagi bądź wnioski 
do protokołów z posiedzeń komisji, jeżeli nie ma to poddaje je pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za – 3 (jednogłośnie). Komisja przyjęła powyższe protokoły. 
 
 
Ad2. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do przedłożonego 
sprawozdania z wykonania budżetu Miasta na 2012r. Jeżeli nie ma to na kolejnym 
posiedzeniu komisji po otrzymaniu opinii merytorycznych komisji, komisja wyda opinię o 
powyższym sprawozdaniu.  
 
 
Ad3. 
Rozpatrzono i zaopiniowano następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) uchylająca uchwałę w sprawie zgody na zbycie przez Burmistrza nieruchomości 
komunalnej, 

Uzasadnienie: 
Celowe jest zatem uchylenie wymienionej na wstępie uchwały Rady Miejskiej, która 
wyrażała zgodę na zbycie nieruchomości gruntowej obejmującej łącznie działki nr 4/2 i 
641, bowiem zbycie na rzecz właścicieli lokali tworzących wspólnotę mieszkaniową przy 
ulicy Wojska Polskiego 47 działki nr 4/2 nie wymaga uchwały Rady Miejskiej. Decyzja w 
sprawie przeznaczenia działki nr 641 zostanie podjęta w późniejszym okresie. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to poddaje projekt pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 



b) zaliczenia drogi (ulicy) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 
gminnych (miejskich) oraz ustalenia jej przebiegu, 

Uzasadnienie: 
Wymieniona w projekcie uchwały ulica jest drogą istniejącą o znaczeniu lokalnym. 
Podział przedmiotowy ulic jest zgodny z obowiązującym miejscowym planem 
zagospodarowania przestrzennego. W związku z tym istnieje konieczność ustalenia jej 
przebiegu i zaliczenia do kategorii dróg gminnych. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to poddaje projekt pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Białogard oraz granic ich obwodów, 
Uzasadnienie: 
Miejscowość Podborsko w gminie Tychowo objęta jest granicami obwodu szkolnego 
Szkoły Podstawowej Nr 5 im. Władysława Broniewskiego w Białogardzie na podstawie 
porozumienia międzygminnego zawartego przez Gminę Tychowo z Miastem Białogard. 
Gmina Tychowo wypowiedziała to porozumienie ze skutkiem na dzień 31 sierpnia 2013r. 
Konsekwencją tego jest potrzeba zmiany uchwały Rady Miejskiej Białogardu w sprawie 
planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Miasto Białogard oraz 
granic ich obwodów poprzez usunięcie tej miejscowości z obwodu wymienionej szkoły. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to poddaje projekt pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
d) zmieniająca uchwałę sprawie planu sieci publicznych gimnazjów prowadzonych przez 

Miasto Białogard oraz granic ich obwodów, 
Uzasadnienie: 
Miejscowość Podoborsko w gminie Tychowo objęta jest granicami obwodu szkolnego 
Gimnazjum Nr 1 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Białogardzie na podstawie 
porozumienia międzygminnego zawartego przez Gminę Tychowo z Miastem Białogard. 
Gmina Tychowo wypowiedziała to porozumienie ze skutkiem na dzień 31 sierpnia 2013r. 
Konsekwencją tego jest potrzeba zmiany uchwały Rady Miejskiej Białogardu w sprawie 
planu sieci publicznych gimnazjów prowadzonych przez Miasto Białogard oraz granic ich 
obwodów poprzez usunięcie tej miejscowości z obwodu wymienionego gimnazjum. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to poddaje projekt pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
e) raportu z wykonania w latach 2011 i 2012 Programu Ochrony Środowiska dla Miasta 

Białogard, 
Uzasadnienie: 

Do projektu dołączony jest raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla 
miasta Białogard w latach 2011-2012. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to poddaje projekt pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  
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f) przekształcenia miejskiego zakładu budżetowego – Białogardzki Zarząd 
Nieruchomości w spółkę prawa handlowego Miasta, 

Uzasadnienie: 
Likwidacja BZN następuje w celu zawiązania spółki prawa handlowego Miasta Białogard, 
zwanego dalej „Miastem”, przez wniesienie przez Miasto na pokrycie kapitału spółki 
wkładów w postaci mienia BZN pozostałego po jego likwidacji. 
Burmistrz – powiedział, że Białogard kiedyś posiadał zakład komunalny, który działał 
sprawnie. Obecnie zauważył, że te zadania nie są dobrze realizowane. BZN nie jest 
zakładem komunalnym. Prawie 2 mln zł przekazuje miasto na zadania BZN. Na zieleń 
przeznaczamy 546 tys. zł. Jest to sporo pieniędzy. Taki zakład komunalny jest miastu 
potrzebny. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to poddaje projekt pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
g) zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach 

pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub tworzenia nowych miejsc 
pracy związanych z nową inwestycją na terenie Miasta Białogard, 

Uzasadnienie: 
Wprowadza się zapis mówiący o zakończeniu nowej inwestycji w terminie do 
31.12.2014r. – w zakresie zwolnienia na nowe inwestycje. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to poddaje projekt pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
h) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013, 
Uzasadnienie: 
Burmistrz powiedział, że po przetargach są środki finansowe.  
Korekta budżetu dotyczy wprowadzenia następujących zmian: 
- remont ul. Piastów (600 tys. zł) 
- przeprojektowanie budynku przy ul. Nadbrzeżnej (40 tys. zł na dokumentacje) 
- szkolenia dla nauczycieli (27 tys. zł)  
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to poddaje projekt pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
i) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020, 
Uzasadnienie: 
Projekt uchwały dotyczy zmiany prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-
2020. 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to poddaje projekt pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 (jednogłośnie). Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
j) nadania medalu „Za zasługi dla Miasta Białogardu”. 
Uzasadnienie: 
Kapitauła wnosi o nadanie medalu dla Pana Romualda Makowskiego byłego 
wieloletniego prezesa Białogardzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Wykonywał swoje 
obowiązki wzorowo, wyróżniał się inicjatywą i troską o rozwój Białogardzkiej 
Spółdzielni Mieszkaniowej.  
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Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu 
uchwały, jeżeli nie ma to poddaje projekt pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 3 (jednogłośnie). Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 
 
Ad3. 
Przewodniczący Komisji podziękował Burmistrzowi za wymianę płyty chodnikowej przy 
kiosku przy ul. Połczyńskiej.  
 
 
Ad4. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1500. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  


